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W imieniu mieszkafc6w Wloctawka zwracam siq z proSbq o dokonanie wyciqcia

uschniqtego drzewa na ulicy Sw. Antoniego 29. Uschniqte konary stanowiq du2e

n i e bezp ieczefi stwo d la korzyst ajqcy z chod n i ka.
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